
Projekt Zahrádky 

výroční zpráva 2018 
 
Tož 5.4.2018 se schválil záměr projektu Zahrádky. Při prezentaci byl Jiří Hany Hanuš trochu 
nervózní, že řekl asi 100x slovo „zapálení”. 
 
Čas plynul a Hany, společně s kolejní manažerkou Kiki a předsedou pužmim, domlouval 
prostory s vedením SÚZ ČVUT. Do té doby Hany pěstoval chilli papričky a bazalku pouze za 
svým oknem. 

 



Prohlídka prostoru 
S panem Musilem jsme dohodli prohlídku prostorů. Toho času nás bylo v projektu bez 
prostorů kolem osmi. Takhle to vypadalo. 
 

 



 
 

 



 

Akce prvák: 
Na akci prvák jsme se prezentovali chilli papričkami z vesnice Hornosín, protože ty, co Hany 
zasadil, ještě nevyrostly.  

 



Zahrádkové pivo 
Po Akci Prvák jsme se sešli na zahrádkové pivo, abychom si řekli, co tak od projektu 
očekáváme. Sešlo se nás kolem dvanácti. Objevilo se zde hodně tváří, kteří se k nám 
zapsali na Akci Prvák. Po pívu jsme se zašli podívat do školícího centra, kde mělo AVC den 
otevřených dveří. Využili jsme toho, abychom se zevnitř podívali na prostor, který byl v 
jednání. 

 

Co teď? 
Smlouva na výpůjčku pozemku je nyní (11.11.2018) připravena a čekáme na její podepsání 
od ředitele SÚZu pana Boháčka a prezidenta Studentské Unie Joži Šebáka. Pak se pustíme 
do dalších prací. 
 

 


